
Di Marzio: Rozmowy w Trigorii. Problemem koszty
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Gianluca Di Marzio podaje nowe wiadomości jeśli chodzi o ewentualny

transfer Alessandro Florenziego do Valencii. Strony rozmawiają właśnie w

Trigorii.

Zdaniem dziennikarza w trakcie rozmowy między agentem kapitana Romy,

Alessandro Luccim a kierownictwem Giallorossich podkreślono chęć definitywnej

separacji. Zatem nie będzie żadnego przymusu wykupu po określonej ilości meczów

gracza w Hiszpanii czy też po awansie Valencii do Ligi Mistrzów, jak chciałyby

Nietoperze, a transfer definitywny. Pod uwagę trzeba jednak brać uciekający czas i

reguły kontraktowe, które panują w Hiszpanii, a także kwestię ekonomiczną: to, że

negocjacje są skomplikowane, jest związane z wysokim kosztem operacji i przede

wszystkim zarobkami. Florenzi stałby się najlepiej opłacanym graczem w kadrze

hiszpańskiego klubu, który porusza się w innych przedziałach płacowych niż Roma.

Tym samym Valencia nie dała wciąż zgody na transfer. 
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